
Algemene Ledenvergadering AHC 29-3-2023 

 

Afwezig met kennisgeving:  Roel van Dijk, Nel van Goozen, Corrie de Lange, Cindy van 

Dolder.  

Femke verwelkomt de leden die aanwezig zijn.. De 1ste x in onze nieuwe kantine.  

 

Agenda 

Mededelingen en ingekomen stukken 

Terugblik verenigingsjaar 2022 

Financieel overzicht 2022 en begroting 2023 

Vaststellen nieuwe prijslijst Bar 

Bestuursverkiezingen* 

Stand van zaken betreffende nieuwbouw 

Rondvraag  

Sluiting  
 
* Volgens artikel 8 van het huishoudelijk reglement wordt het bestuur gekozen voor een 
periode van 3 jaar, een deel treedt jaarlijks af.  
Aftredend en herkiesbaar: Willem en Anette 
Aftredend en niet herkiesbaar: - 
Kiesbaar: - 
 

 

Mededelingen en ingekomen stukken 

 

Het terrein wordt zo vaak verhuur, dat gebruik van het veld voor (prive) trainingen alleen 

nog kan vooraf aangevraagd via co bij bestuur) Alleen dan toegang met hek 

Sleutelbeleid:  

Er komen nieuwe sloten in de toegangsdeuren van de kantine en het toegangshek die 

bedienbaar zijn via een app die op je telefoon geïnstalleerd moet worden.  

Voor huurders die alleen  gebruik maken van het terrein en van de toiletten, kunnen via de 

officiele voordeur naar  binnen. De huurders en de vrijwilligers die “recht” op toegang 

hebben op het terrein en/of kantine krijgen een code voor het toegangshek en voor de 

terrasdeuren. Op het moment dat er geen gebruik meer gemaakt wordt door een huurder 

of vrijwilliger van het terrein of kantine, kan de toegang geblokkeerd worden.  

Alle betrokken leden krijgen binnenkort meer informatie over dit systeem.  



 

 Huishoudelijk reglement aanpassen:  

Honden zijn toegestaan in de kantine, mits aangelijnd of in de bench. Ongelukjes worden 

natuurlijk opgeruimd. Honden mogen geen overlast veroorzaken.  

Loopsheid, 2de week niet. De rest van de tijd op eigen verantwoordelijkheid en in overleg 

met co.  

 Vrijwilligerswerk binnen onze vereniging: 

In de vorige ALV is er al veel over gesproken. Het aantal vrijwilligers wat zich in wilt zetten 

binnen verenigingen neemt af. Dit merken eigenlijk alle instanties waar vrijwilligers worden 

ingezet. De AHC is echter nog steeds een vrijwilligers vereniging en dat willen we graag zo 

houden.  

Er is vooral een tekort aan vaste vrijwilligers bij  

 De bar 

 Onderhoud 

 Schoonmaak 

 Wedstrijden 

 

De oplossing van het tekort aan vrijwilligers , is het invoeren van een dienstrooster voor 

niet-vrijwilligers. Het dienstrooster is voor alle leden van de AHC behalve: 

 *Vast vrijwilligers 

*Leden die alleen een opvoedcursus volgen.  Deze leden zijn vaak niet lang genoeg 

bij de AHC om aan de 2x per jaar verplichting te voldoen.  

*Leden die geen lessen volgen.  

Het dienstrooster wordt in het najaar van 2023 ingevoerd. Tot januari 2024 is het de 

bedoeling dat er voor 1x wordt ingeschreven. Voor het jaar 2024 wordt het 2x per jaar 

inschrijven. Evaluatie is gepland in 2025. Een dienst duurt 4 uur.  

Wim Bekendam vraagt er de dienst ook overgedragen/uitgevoerd kan worden aan een 

derde. Het bestuur gaat dan nog bespreken in de volgende bestuursvergadering.  

Inschrijven gaat via de website of via een app. Daar wordt nog aan gewerkt. Het kan 

afgekocht worden voor €35,- per dienst. Er kan ook een vervanger gezocht worden. Bij het 

niet op komen dat op een geplande dienst wordt er een boete opgelegd van €50,-  

  

  



 

 

Terugblik verenigingsjaar 2022 

• Train de trainer met Marijke Hegemans  

• Feest Jubileumjaar en viering van de nieuwe kantine  

 

 

Plannen 2023 

Diverse zaken worden aangekondigd, dmv een QR code kunnen cursisten zelf aangeven wat 

ze graag willen 

Daar is het volgende uitgekomen: 

 De uitnodiging van de ALV wordt gelezen 

 Nieuwsbrief wordt vluchtig gelezen 

Activiteiten zonder hond > afhankelijk wat we gaan doen. lezingen over 

hondengedrag, klusdagen 

 Welke activiteiten wil men doen > “American” eten, Hollandse spelletjes 

 Tegen betaling een activiteit > afhankelijk wat we gaan doen 

 Welke Activiteit > verdiepen eigen discipline, leuke spelletjes ( spelletjesdag) 

 Hoe wilt men op de hoogte gehouden worden > via het bestuur  

Verder staan de volgende activiteiten gepland voor 2023 

• Workshop Hersenwerk 

• Sloop oude kantine 13 mei 

• Gezamelijke Train de Trainer 16 mei 

• Behendigheid en hooper wedstrijd in juni 

• 11,13 of 15 juli snuffelles nieuwe stijl (cursisten kunnen zich inschrijven voor 1 

discipine) 

• Behendigheid en hooperwedstrijd in September 

• 31 oktober Halloween snuffelles oude stijl 

 

 

 

 

 



Financieel overzicht 2022 en begroting 2023 

In 2022 hebben wij een winst behaald van € 9.551. De winst is gelijk aan het jaar ervoor. 

Eigenlijk hadden wij dit jaar een heel goed resultaat, alleen zijn wij dit jaar voor het eerst 

begonnen met afschrijven op het nieuwe clubgebouw. De afschrijvingen zijn € 13.000 per 

jaar, dus zonder de afschrijvingen hadden wij eigenlijk een winst van € 22.551. Deze winst 

ligt veel hoger dan de Jaren ervoor.  

Hierbij de posten die opvielen dit jaar. 

Bar 

De inkomsten van de bar zijn iets lager dan gedacht, maar we hebben dit jaar ook nog niet 

veel wedstrijden kunnen organiseren. Begin 2022 was de situatie omtrent corona nog altijd 

onzeker. De uitgaven zijn daarentegen ook lager en dat ondanks de hoge inflatie op de 

boodschappen. 

Secretariaat 

Wij hebben dit jaar een nieuwe kassa gekocht, daarom zijn de uitgaves hoger dan verwacht. 

Terrein en Clubgebouw 

De inkomsten voor de verhuur zijn wel hoger dan verwacht. Sinds het nieuwe clubgebouw 

af is, worden er veel aanvragen ingediend voor de verhuur. Daarnaast hadden we een grote 

teruggave van de energie van vorig jaar, omdat we toen het grootste gedeelte van het jaar 

dicht moesten vanwege Corona. 

Evenementen 

Dit jaar is de post evenementen nieuw. Wij hebben enkele workshops georganiseerd en 

daarnaast hadden wij ons 52.5 jarig jubileumfeest. 

Bank 

De kosten van de bank zijn hoog en dat komt door de lening die wij hebben afgesloten voor 

de nieuwbouw. 

Disciplines 

De disciplines hebben het dit jaar goed gedaan, de inkomsten waren bij de meeste veel 

hoger dan verwacht. Daarnaast vielen de uitgaves ook binnen het budget. Behendigheid en 

apporteren hebben ook een wedstrijd georganiseerd, wat ook weer voor extra inkomsten 

zorgt. 

 

De post verenigingsgebouw is € 410.000 is de volledige activering van het nieuwe 

clubgebouw. Daarnaast is er ook al afgeschreven op het gebouw, hiervoor houden wij de 

afschrijvingswaarden van de gemeente aan. Ook is er nog een budget over van € 35.019 

voor de resterende werkzaamheden aan het nieuwe clubgebouw. 



In 2023 wordt een winst van €3.650 verwacht. We hebben dit jaar al 5 wedstrijden gepland 

staan en ook weer workshops ed. Daarom worden de inkomsten van de bar ook hoger 

verwacht. Voor het onderhoud van het terrein zullen wel wat investeringen gedaan moeten 

worden, daarom zijn die kosten wat hoger. 

 

De kascommissie van 2022 heeft zijn goedkeuring uitgesproken.  Complimenten voor de 
penningmeester!!! 
De kascommissie van 2023 is Wim Bekendam en Valerie Hoosemans. 
 
Voor 2023 wordt het cursusgeld verhoogd met €5,- Een cursus van 13 lessen wordt vanaf 
mei 2023 €70,-  
 
Er komen ook nieuwe kantine prijzen. Susanne legt uit dat dit mede te maken heeft met de 
inflatie, de verhoging van de energieprijzen en de verhoging van de huur die we aan de 
gemeente moeten betalen.  
Er worden voor wedstrijden andere (iets hogere) prijzen gehanteerd dan de oorspronkelijke 
prijzen. 
 
Sponsorklicks wordt nogmaals uitgelegd in de hoop dat meer cursisten via dit (gratis geld) 

systeem online gaan bestellen. Er is een lijst beschikbaar van de deelnemende websites. 

Opvragen via Femke.  

 

Bestuursverkiezingen 

Aftredend en herkiesbaar 

• Anette (secretaris) 

• Willem (algemeen bestuurslid) 

Voor het eerst gaat/kan er digital via QR code anoniem gestemd worden.  

Anette ,     15 stemmen voor,     4 onthoudingen  

Willem,     19  stemmen voor,    0 onthoudingen 

Beiden blijven actief binnen het bestuur. Gefeliciteerd.  

 

 

 

 
 
 
 
 



Stand van zaken mbt nieuwe terrein 

 

Er wordt druk gewerkt aan de aanleg van een nieuw terras. De stroomkabels zijn aangelegd. 

Er is begonnen aan de sloop van de oude kantine. Een 20 – tal sterke mannen en vrouwen 

zijn heel druk bezig geweest. 13 mei is de planning dat de rest wordt afgebroken.  

De aankleding van het gebouw is besproken met HappyDog. Er komt ook een overkapping 

over het terras. De bedoeling was tot aan het (afhaal) raam van de keuken, maar de meeste 

stemmen toch voor om het door te trekken.  

Het terras wordt 4 meter breed. Ook hier vinden sommige leden dat het te smal is. 

Natuurlijk is het ook altijd mogelijk om stoelen in het gras te zetten en dat is er meer dan 

genoeg.  

Het hek van het puppyveld willen we verplaatsen naar het terras , De “dugouts”wilden we 

verplaatsen naar de zijkant van het gebouw om een ruimte te creëeren  voor de rokers, 

maar sommige leden vinden dat onzin. Een hoop geld en er zijn bijna geen rokers meer.  

Jan Valk heeft nog een vraag , waarom er nog geen zonnenpanelen liggen op het dak. Femke 

legt uit dat er nogal wat problemen zijn met de leverancier . Dat we druk bezig zijn met 

aanmaningen , aangetekende brieven en anders dat er een advocaat of incassobureau 

wordt ingeschakeld. 

 Vragen: geen vragen.  

Sluiting vergadering om 21.00 uur . 


